

Monitoring of Combined Atmospheric Gases and Particles

Description

The Combined Atmospheric Gases and Particles data sets were collected at regionally representative sites from ground-based monitoring networks in Canada and the USA. The data are from Canadian federal and provincial networks (past and present) and U.S. historical networks (these data are not available elsewhere) and studies from 1982 to the present.

The archive primarily contains measurement data collected by the Air Quality Research Division of Environment and Climate Change Canada and its external collaborators and contributors. Also included is an archive of historical U.S. and Canadian (federal and provincial) data back to the 1970's.

Surveillance des gaz et particules atmosphériques combinés

Description

Les ensembles de données sur les gaz et particules atmosphériques combinés sont recueillis à des sites représentatifs régionaux de réseaux de surveillance au sol au Canada et aux États-Unis. Les données proviennent de réseaux provinciaux et fédéraux canadiens (passés et actuels) et de réseaux historiques américains (ces données ne sont pas disponibles ailleurs) ainsi que d'études et sont recueillies depuis 1982.

Les archives contiennent principalement des données de mesure recueillies par la Division de la recherche climatique d'Environnement et Changements climatiques Canada et par ses collaborateurs externes. Sont aussi jointes les archives des données historiques américains et canadiens (fédéraux et provinciaux) remontant aux années 1970.